
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Mandag, den 2. juni 2014 kl. 18 i klubhuset. 

fraværende:  Nicolaj Ebbesen, Carsten Mikkelsen 

  

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelse fra formanden 

4. Næstformanden 

5. Kasserer :  Dansk Sejlunion ønsker månedlige indberetninger vedr. antal 

 gæstesejlere der besøger HSC - betalingsautomaten er også her en stor 

 hjælp i arbejdet. 

6. Sekretær 

 henvendelse vedr. HSC deltagelse i basar i VUC-bygningen 16.aug.2014, 

 bestyrelsen takker for indbydelsen, men HSC ønsker ikke at deltage. 

 Sankt Hans aften arrangementet den 23.juni er aflyst, det har ikke været 

 muligt at samle folk til de praktiske opgaver midt i ferietiden. 

7. Medlemsforhold: En anmodning om medlemskab af HSC er godkendt af 

 bestyrelsen.  Yderligere er èt medlem optaget, og èt udmeldt. 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

9. Broudvalg : Broformanden administrerer pladstildelingen iflg. 

 broregulativet. Han har endvidere påtaget sig at reparere skaden på 

 værkstedsskuret. 



10. Pladsudvalg:  Der har i år været et stort forbrug af kostbar algefjerner for 

 at holde broerne rene.  

  Et lille åg fra den gamle (blå) kran er i overskud og vil blive forsøgt solgt. 

11. Sejludvalg: Pinsetræffet på Årø er på plads. 

  Dyvig turens afvikling afhænger af tilmeldinger.  Mindst 5 både skal 

 tilmeldes før turen kan gennemføres. 

12. Eventuelt: 

 Bestyrelsen ønsker alle medlemmer 

 en herlig sommer !!! 

 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 


